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Vragen van het lid Kuiken (PvdA) aan de Minister van Justitie en Veiligheid 
over het bericht dat criminelen amateurvoetbalclubs infiltreren (ingezonden 
12 juni 2019). 

Vraag 1
Kent u het bericht «Criminelen proberen binnen te komen in Brabants 
amateurvoetbal»?1 

Vraag 2
Welke belangen kunnen criminelen hebben om een amateurvoetbalclub te 
financieren of daar op andere wijze invloed te krijgen? 

Vraag 3
Deelt u de mening dat de onderwereld de bovenwereld binnendringt doordat 
criminelen invloed uitoefenen op amateurvoetbalclubs? Zo ja, waarom? Zo 
nee, waarom niet? 

Vraag 4
Wat kunnen amateurvoetbalclubs doen om na te gaan of potentiële geld-
schieters bona fide zijn? Kunnen zij een verklaring omtrent gedrag vereisen? 

Vraag 5
Kan de lokale overheid eisen stellen aan bestuurders of financiers van een 
amateurvoetbalclub bijvoorbeeld bij het verlenen van vergunningen of 
subsidie? Zo ja, op welke wijze kan dat? Zo nee, waarom niet en acht u het 
wenselijk dat dit wel mogelijk wordt? 

Vraag 6
In hoeverre is een Bibob-toets mogelijk ten aanzien van financiers of 
bestuurders van een amateurvoetbalclub? Acht u het wenselijk om die 
mogelijkheid uit te breiden? Zo ja, waarom en hoe gaat u hier zorg voor 
dragen? Zo nee, waarom acht u dit niet wenselijk?

1 NOS, 10 juni 2019, https://nos.nl/artikel/2288450-criminelen-proberen-binnen-te-komen-in-
brabants-amateurvoetbal.html
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